
Mariola Gawlowska
Radna Rady Miasta
Wloclawek

Woclawek 25.01.2024

Pan
MarekWojtkowski
Prezydent Miasta Wloclawek

Zwrr;u sig ponownie z uprzejm4 proSb4 w irnieniu
miesdcafc6w,I(azirnierza Wielkiego o zbudowanie sygnalizacji
Swietlnej prz5r skrz5rZowaniu ulic Ostrowska i 14 hilku Piechoty.
Zrwagjna du2y ruch,samochodowy oraz codzienne przemieszczanie sig

i konieczne

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.
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